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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2015/16:349 Prostitution på HVB-hem

Enligt uppgifter som har rapporterats av SVT:s Uppdrag Granskning (den 18 
november) har flera flickor på ett HVB-hem i Södertälje prostituerat sig. Enligt 
flickorna visste personalen om vad som pågick när flickorna gick från 
behandlingshemmet men personalen ingrep sällan. 

Enligt Dagens Nyheter skall polisen år 2013 ha skrivit till Inspektionen för vård 
och omsorg (Ivo) att de var oroade över antalet anmälningar som hade 
anknytning till hemmet. Enligt uppgifter skall det ha rört sig om elva 
anmälningar om sexualbrott under ett och ett halvt år. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt statsråd Åsa Regnér:

 

Tänker statsrådet ta några initiativ med anledning av de uppgifter som har 
kommit fram i SVT:s Uppdrag Granskning? 

………………………………………

Sofia Fölster (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-19
Besvaras senast
2015-12-02 kl. 12.00


